
 

 
 

GRUP MUNICIPAL D’ICV – EUiA – E 
 
PREGUNTA QUE PRESENTA EL GRUP MUNICIPAL D’ICV-EUIA- E AL PLE 
DE L’AJUNTAMENT DE PREMIÀ DE MAR DEL MES DE DESEMBR E DE 
2.015 
 
Atès que des de la regidoria de medi ambient i salut pública va publicar 
un ban on s'informava als veïns que es procedia a retirar la illa de 
contenidors de la cruïlla Enric Granados amb Joan Prim. 
 
Atès que al mateix ban s'informava que la retirada d'aquest contenidors 
es produiria el passat 16 de novembre. 
 
Atès que al mateix ban s'informava que el motiu d'aquesta retirada és 
textualment "actualment hi ha un fort impacte amb alguna illa de 
contenidors". 
 
 
El Grup Municipal d’Iniciativa per Catalunya Verds – Esquerra Unida 
i Alternativa – Entesa  presenta a l’Equip de Gover n les següents 
preguntes: 
 
PRIMER: Perquè no s'ha produït la retirada de la illa de contenidors 
esmentada? 
 
 
SEGON: S'ha informat als veïns afectats d'aquest retard o anulació de la 
retirada de la illa de contenidors? 
 
 
TERCER: S'ha realitzat el reforçament de la resta d'illes de contenidors 
tal i com s'informava al ban? 
 
 
 

 
Signat, 
 
 
 
Elena Martín 

 


